
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     

 Č.j.: AS-18/2011 
 

Zápis z mimořádného zasedání ze dne 5. 4. 2011 ve 13 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Zaměstnanecká komora: Baláš, Čechovská, Dvorský, Hojka, Jelen, Kaplan, Kohlíková, 
Panská, Pokorná, Velenský, Vomáčko, Zahálka 
Studentská komora: Holický, Outlý, Šorm, Hradečná, Outlý 
Omluveni: Horčic (z), Janák (z), Moravec (s), Vokoun (s) 

 
Hosté: (bez titulů): Suss, Fořter, Kovář 
 

Průběh jednání: 

1. Schválení programu – Kohlíková 

Jednání zahájila paní předsedkyně Kohlíková. Seznámila přítomné s programem 

zasedání. Bylo provedeno hlasování o schválení programu schůze. Hlasování (16 - 0 -

0). Program zasedání byl schválen. 

2. Výroční zpráva o hospodaření - Süss 

Slova se ujal pan děkan a uvedl předkládaný dokument jako souhrn výsledků dle 

požadavků Univerzity Karlovy. Dále předal slovo panu tajemníkovi, který stručně 

shrnul základní výsledky hospodaření fakulty za rok 2010. Výsledek byl pozitivní 

s mírným kladným hospodářským ziskem s tím, že částí finančních prostředků byly 

naplněny fondy. 

V diskuzi se vyjádřil předseda Ekonomické komise Vomáčko. Shrnul výsledky dvou 

jednání Ekonomické komise a jednání s panem tajemníkem nad připomínkami 

k předloženému materiálu. Zkonstatoval, že všechny předložené připomínky byly 

Ekonomické komisi panem tajemníkem uspokojivě vysvětleny. Ekonomická komise 

konstatovala pokles doplňkové činnosti v rámci fakulty a pokles reálných mezd 

pracovníků. Dále připomněl pozitivní dopad realizovaných rekonstrukčních změn 

v rámci budovy (oprava vstupního portálu a výměna luxferů) pro obecné zlepšení 

pocitu z pracoviště jak pro studenty, tak zaměstnance. Stejně tak lze pozitivně hodnotit 

rekonstrukce sociálního zařízení na fakultě  nebo střediska Mulda. 

Na toto navázal pan děkan a informoval o rozhodnutí KD o dalším postupu při 

rekonstrukci budovy a středisek. V letošním roce bude probíhat rekonstrukce střediska 

Stráž, bude rekonstruován vchod do fakulty jako bezbariérový, proběhne rekonstrukce 



sociálního zařízení v budově A a proběhne budování sociálního zařízení v budově C. 

Pan děkan vysvětlil že na pokyn rektorátu nenavýšil mzdy pracovníků fakulty, ale 

finanční prostředky převedl do fondů. 

Předseda Ekonomické komise dále upozornil, že proběhla dohoda s panem tajemníkem 

ohledně zpracování podrobného čerpání finančních prostředků jednotlivými středisky 

fakulty. Pan děkan upozornil, že detailní čerpání bude jako doplněk Výroční zprávy o 

hospodaření a že podkladové materiály budou veřejně dostupné v rámci sítě Intranet. 

Paní předsedkyně následně upozornila na nesoulad mezi návrhem na projednání 

Výroční zprávy o hospodaření a legislativním požadavkem dle Statutu na jeho 

schválení. Pan děkan vyslovil názor, že při projednání by byl rád, aby se k dokumentu 

Výroční zprávy o hospodaření vyjádřil senát schvalovacím řízením. Na dotaz senátora 

Zahálky ohledně rozdílu mezi hlasováním a schvalováním odpověděl, že podstatný je 

obsah předložené zprávy a bez ohledu na to bude detailní rozpis čerpání dodán na 

květnové zasedání AS. 

Předsedkyně senátu Kohlíková dala hlasovat o tom, zda-li bude materiál schvalován. 

Hlasování (15 pro – 0 proti – 1 zdržel ) 

Usnesení: AS FTVS UK se usnesl že bude materiál Výroční zpráva o hospodaření za 

rok 2010 schvalován. 

Dále bylo provedeno hlasování o schvalování předloženého dokumentu. Hlasování (15 

pro – 0 proti – 1 zdržel). 

Usnesení: AS FTVS UK schválil Výroční zprávu o hospodaření za rok 2010. 

 

3. První verze návrhu věcného záměru VŠ zákona - Zahálka 

Tajemník senátu Zahálka informoval přítomné o termínech projednávání a vyjadřování 

se k dokumentu „První verze návrhu věcného záměru VŠ zákona“ v rámci fakult a celé 

univerzity. Informoval, že celá problematika je detailně rozebírána na univerzitní půdě. 

Dále přečetl vyjádření AS UK ze dne 25.3.2010. Předsedkyně senátu Kohlíková 

seznámila členy AS s dokumentem „Připomínky Univerzity Karlovy k pracovnímu 

návrhu věcného záměru zákona o vysokých školách" ze dne 30.3.2011, zaslaného prof. 

RNDr. V.Hamplem, DrSc. - rektorem UK. V následné diskuzi se AS FTVS shodl, že je 

potřeba vyjádřit těmto aktivitám plnou podporu. Hlasování (Hlasování 15 pro – 0 proti 

– 2 zdrželi). 

Usnesení: AS FTVS UK se seznámil se stanoviskem AS UK a rektora univerzity 

k dokumentu „První verze návrhu věcného záměru VŠ zákona“ a vyjadřuje těmto 



stanoviskům plnou podporu. 

 

4. Různé – Kohlíková 

Předsedkyně senátu požádala o zařazení mimořádného bodu do jednání. Hlasování (15 

pro – 0 proti – 2 zdrželi).  

Usnesení: Bod byl do jednání dodatečně zařazen. 

Předsedkyně senátu Kohlíková informovala o žádosti vedení FTVS, aby jednání 

vedoucích kateder a center byl přítomen i zástupce AS. Vzhledem k tomu, že jako 

předsedkyně navštěvuje kolegia děkana navrhuje, aby zástupcem za AS FTVS byl 

někdo ze senátorů, který je zároveň vedoucí katedry. Hlasování (17 pro – 0 – 0). 

Usnesení: AS FTVS se usnesl, že zástupcem AS FTVS bude na poradě vedoucích 

kateder a center někdo jiný něž předseda senátu. 

Do pozice zástupce senátu byla navržena senátorka Pokorná a jako zástupce senátor 

Jelen. 

Usnesení: AS FTVS se usnesl, že zástupcem AS FTVS bude na poradě vedoucích 

kateder a center senátorka Pokorná. 

 

 

Zapsal: Zahálka      Za AS UK FTVS – předseda doc. MUDr. Kohlíková CSc. 

Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 
  členové AS UK FTVS  


